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EN FRANCESC BRUSTENGA 
Ara és en Francese Brustenga qui accepta el dià!eg disposât a contestar en el possible les nostres preguntes. 
En Brustenga, tots ho sabeu, és jove i actiu. Ho ha demostràt en diferents camps, sobretot ésportius: fútbol, ciclismi 

etc. I si bé la inexperiència de la seva joventut (32 anys) pódria semblar una ümitáció per a la dif íci l miss ió que !i espera, cal 
tenir en compte que ja porta mes de s i s anys com a regidor de l'Ajuntament, i que l'experiència adquirida en aquest temps 
haurà de ser-!i molt útil de cara a l'esdevenidor, dones coneix eis mais que afecten'a l pöble en general i a l'AJuniament efi 
particular. 

I, sense més preàmbuls, encetem el diàieg: 

— C o m s'ha produit el teu nomenament 

corn alcalde? 

— C o m tu saps, e s van fer unes con-
sultes a diferents persones del pöble. 
Suposo que jo devia ser un deis candi-
dats i, al cap d'un mes, em van cridar al 
Govern C iv i l i em comunicaren que havia 
estât proposât par alcalde. De moment 
em va sobtar, i com que em considerava 
massa jove i crec que hi ha oersones 
més capacitades que jo, valg intentar ex-
cusar-me, tot agraint la confiança que s e 
m'havia demostràt. No vaig tenir-ne cap 
resposta, fins al cap de 5 mesos, quan 
m'arribà el nomenament. 

—I corn l'has acceptai el càrrec? 
—Considérant tota la responsabil itat 

que comporta, i pensant que és gairebé 
una ordre i un servei que se'm demana. 

— C o m te'l mires actualment el pöble, 
en eis diferents aspectes: cultui-al, social 
eduoatiu, esportiu, obres publiques, tre-
ball, vivanda, sanitat, servais, etc.? 

. —Jo penso que ara el pöble està, po-
dríem dir, al cim d'una muntanya. S s g o n s 
com s'enfoqui d'aqui endavant, caurà o es 
decantará per una vertent o una altra, i 
això és importantissim, crec jo. Som eis 
del pöble eis que hem de programar i 
dirigir el nostre futur, però a aquest pas 
aviat serien eis altres e is que condiciona-
rien tota la nostra vida local. 

En quan als aspectes que anomenes, 
anem per punts. Cultural: Hem de reco-
nèixer que en aquest sentit poca cosa 
s'ha fet, i sense voler culpar a ningú; so-
cialment el pöble està força équilibrât, 
potser l'unica cosa negativa ser ia la falta 
d'integració a la vida del pöble d'algunes 
fami l ies d'immigrats, però en 'canvi d'al-
tres s'hi han intégrât moît bé. En quant 
a ía cosa educativa o escolar, possible-
ment és on s'ha fet més, àdhuc més del 
que es podía fer, i, sino, compareu amb 
èls pobles veins. De l'esport, s i es limi-
tes al fútbol, d ir íem molt bé; però com 
que això no ho és tot, hem de dir no 
tan bé; falten altres pràctiques per a la 
joventut i alguna instaHació que les pos-
sibll itl . Sigui perqué en Pere Vilardebò ha 
destacat en c ic l i sme o pel que sigui, ara 
hi ha també entre eis juveni ls una certa 
afició a aquest esport, i la prova és que 
s'han inscrit s i s nois de 1 1 a 15 anys per 
participar als Joes Sant Jordi, que tindran 
Hoc a Badalona. D'obres publiques s'ha 
fet molt, però ara urgeix fer e is ponts de 
can Donat i el de! «vado» de can Font, 
i procurar pavimentar eis camins de més 
necessitat i eis que e is veinats hi colla-
borih més efieaçment. Treball: Es constata 
que falten l locs de treball, i aquí em re-
feria quan parlava de l'enfocament que 
s'ha de donar al pöble. Fins ara no s'han 
donat gaires faci l i ta is per crear-ne; aquí 
és on em sembla que s'ha de canviar una 
mica de criteris. Vivenda: No cree, o no 
sembla que sigui problenia per ara; això 
va força lligat amb eis llocs de treball. 

Sanitat: Fa pocs anys que no ten fem met-
ge ni farmàcia al pöble, per tant s'ha 
progressât. No se, potser un dispensari 
0 un centre per l'estil faci l itarla més una 
bona atenció mèdica.- En quant a Serveis , 
en general s'està ben servit, sobretot 
amb comunicgcions per. carretera, telè-
fons... És ciar que no hem d'estar satis-
fets t hem d'intentar millorar-los. 

—En què creus més necessari trebaliar 
de cara a millorar tots i cada un d'a-
quests aspectes? 

—Primer estudiar-los detingudament i 
després trebaliar en e is que més convin-
gui. 

—Que és el que t'agradaria millorar 
més ràpida i immediatament? 

—En primer lloe, a ml personalment 
m'agradaria solucionar el problema deis 
ponts ja esmentats, que fa massa temps 

qua se'n parla. També, a plag més llarg, 
crear una zona esportiva i escoJar de 
conjunt. 

—¿L'economia municipal, com la veus 
actualment? 

— E s t à eq'uilibrada, i cada any va millo-
rant. Però cada any també el pöble èxi-
geix més despeses. 

—S'ha páriat i s'ha discutit molt sobre 
el Pía General d'Ordenació de! nostre 
terms municipal. Com està actualment i 
com e s pensa resoldre? 

—S'hi està trebàllant, però lentarhent. 
Esperem que dintre d'uns mesos el po-
drem deixar per fet. De totes maneres, 
•no. depèn exclusivamént: de l'Ajuntament. 
Després s'ha de- presentar a ls - Serveis 
Provincials d'Urbanisme i son el ls e ls que 
decideixerí.'Mo'ltes 'végádes reqüeréix en-
cara algunes modlficaeions. 

—Si no hi ha Pía, com es regeix, dones 
i'Ajuntament, per donar permisos? 

—Amb eis plans parcials i amb aquesi 
Pía, encara que no estigui aprovat. Supo-
sem que quedará més o menys alxí quan 
arribi l'aprovació. 

—El teu criteri sobre «poblé rcsidsii' 
cial» o poblé industrial», quin és? 

— F i n s ara ha sigut totalment residen-
eiaí. Segons el meu criteri, penso que 
massa. .ívlo vull dir amb això que eis que 
s'hi han fet la torra hi sobrin. Però s'ha 
de tenir en compte que ells es guanyen 
la vida en un altre Hoc i nosaltres ho hem 
de fer aquí, i s'ha demostràt que el mi-
llor medi actual i futur és la industria, 
encara que a alguns eis hi sobri, 
Si ells es trobessin a! nostre Hoc segur 
que s'ho mirarien d'una altra manera. 
C r e c que industrial i residencial és com-
patible. 

— E s constata, des de fa temps, que 
eis serveis a les oficines municipais no 
són l'eficients que seria de desitjar. Has 
pensât en alguna manera de mülorarlos? 

—Potsér per falta d'organitzaoió, tot-
hom atenía a tothom, i resultava massa 
lent i complicat. Es procurará que cada 
funcionari tingui una missió concreta i 
que e is interessats sàpiguen quan i ofi 
s'han de dirigir per solucionar el seu cas. 

Per absències justif icades del Sr. Se-
cretari, tampoc ha pogut atendre deguda-
ment. Tine especial interés en que això 
es nbrmalitzi. 

— G o m considares que ha de ser el 
mètode de treball de I'Ajuntament, per-
qué sigui efectiu i de résultats positius? 

— C o m tothom sap, I'Ajuntament es 
distribue!* en comissions. El que jo desit-
jo, és que cada una tingui atribucions i 
responsabil itat en el seu camp de treball. 
Que no sigui l'alcalde el que hagi de fer 
cap a tot arreu. 

— C r e u s que ha estât així, d'ençà que 
tu en formes part? 

— A m b set anys que formo part del 
consistori, hi ha hagut de, tot. 

_ l en quan a la gent, qué elo hi dema-
naries de cara al bé comú i a facilitarla 
tasca d& I'Ajuntament? 

. —Que sigui responsable i que pens: 
que I'Ajuntament és e! poblé. Si l'Ajunta-
ment va malament és el poblé el que no 
va. Des de fora es pot colaborar a la seva 
tasca donant suggerències, opinions i cri-
tiques. sempre que sigui honradament. 
l,lavors, naturalnient, és necessari que 
gent acceptl' Ies deeissions de I'Ajunta-
ment. 

—Dintre pocs dies s'ha de canviar la 
j i is itaí deis membres de la corporacio 
municipal. Com t'agradaria que fossin 
tres nous regidora que hi han d'entrar/ 

—M'agradaria que fossin més aviat \o-

Ronçana, 1/9/1973, p. 6 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


